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MÄLARÖARNA LOKALAVDELNING 
 
Dokument: föredragningslista och protokoll  

Datum:    250407  Deltagare: Per Å, Per N, Lena, Kristina, Ing-Marie, Ingrid  

Plats: hos Ing-Marie  Vid protokollet: Ingrid 

Länk till e-signering: min ebox: login 

1 

 

Mötets öppnande.  

• Per Å öppnade mötet 

2 Godkännande av dagordningen.  

• Dagordningen godkändes 

3 Val av justerare.  

• Per Å valdes till justerare 

4  

 

Godkännande av protokoll.  

• Protokollen från 22/1, 19/2 och konstituerande möte 6/3 godkändes 

5 Avgång från styrelsen: 

• Ingela Rietz har meddelat att hon avgår från styrelsen. Beslutades att styrelsen tills vidare kan 

arbeta med en vakans och inte behöver vidta åtgärder för ett fyllnadsval 

6 Rapporter: 

• Regionens workshop – ”locka och behålla ledare” - IN 

o På regionens möte fick vi en workshop för att ta fram en handlingsplan för 

rekrytering. Tanken är att vi kan genomföra motsvarande workshops lokalt 

o Beslöts att ev genomföra en lokal workshop för barn/ungdomsverksamheten (bli fler) 

och låglandsvandring (sänka medelåldern) i höst 

o Beslöts att Per Å kallar barnledarna Miia och Anna till planeringsmöte för tidigare 

diskuterad aktivitetsdag nu i maj 

7 Ekonomi 

•  

8 Övriga frågor: 

• Vem-gör-vad listan - PÅ  

o Listan uppdaterades. Beslöts att inkludera styrdokumentet Medlemsombudets 

uppgifter i vem-gör-vad listan 

• FAR – fysisk aktivitet på recept - KBL. 

o  Kristina tar reda på om certifieringen är personlig eller gäller FF Mälaröarna. Samt 

vilka åtaganden vi gör om vi certifierar oss. 

• Kajakköp - infopunkt - PÅ. 
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MÄLARÖARNA LOKALAVDELNING 
 

o  Kajakgrenen har fått bifall på att köpa in två kajaker (utanför budget) anpassade för 

den mindre paddlaren. En kajak är redan inköpt (Reval Mini) 

• Inkommen fråga: hur många ledare på en tur - rekommendation/regel?-  IM  

o Ing-Marie kontaktar Riks och frågar om det finns generella regler 

• Öppen punkt från jan-mötet: alpinverksamhetens fråga om ledarsubventioner. Ny skrivelse i 

policyn (Per och Lena).  

o Vi tar upp detta i samband med översyn av styrdokument 12/5 

• Öppen punkt från jan-mötet: hur ska vi utveckla medlemsantalet.  

o Per har haft mailkontakter med FF generalsekreterare om tappet i medlemsregistret. 

Tappet har inte återhämtats och förekommer hos flera stora LA efter det att ny 

metod införts för avisering av årsavgift. 

9 Årshjul för styrelsen: 

• Genomgång av våra styrdokument 

o “Vem gör vad” och “Medlemsombudets uppgifter” uppdaterades vid mötet 

o “Ledarutbildning och fortbildning”, “Ledarsubventioner vid researrangemang” och 
“Ledarkläder och material” uppdateras vid nästa möte 12/5 

10 Nästa styrelsemöte: 

• 12 maj kl 19 hos Ing-Marie 

11 Mötets avslutande: 

• Per Å avslutade mötet 
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Mötets öppnande.  


• Per Å öppnade mötet 


2 Godkännande av dagordningen.  


• Dagordningen godkändes 


3 Val av justerare.  


• Per Å valdes till justerare 
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Godkännande av protokoll.  


• Protokollen från 22/1, 19/2 och konstituerande möte 6/3 godkändes 


5 Avgång från styrelsen: 


• Ingela Rietz har meddelat att hon avgår från styrelsen. Beslutades att styrelsen tills vidare kan 


arbeta med en vakans och inte behöver vidta åtgärder för ett fyllnadsval 


6 Rapporter: 


• Regionens workshop – ”locka och behålla ledare” - IN 


o På regionens möte fick vi en workshop för att ta fram en handlingsplan för 


rekrytering. Tanken är att vi kan genomföra motsvarande workshops lokalt 


o Beslöts att ev genomföra en lokal workshop för barn/ungdomsverksamheten (bli fler) 


och låglandsvandring (sänka medelåldern) i höst 


o Beslöts att Per Å kallar barnledarna Miia och Anna till planeringsmöte för tidigare 


diskuterad aktivitetsdag nu i maj 


7 Ekonomi 


•  


8 Övriga frågor: 


• Vem-gör-vad listan - PÅ  


o Listan uppdaterades. Beslöts att inkludera styrdokumentet Medlemsombudets 


uppgifter i vem-gör-vad listan 


• FAR – fysisk aktivitet på recept - KBL. 


o  Kristina tar reda på om certifieringen är personlig eller gäller FF Mälaröarna. Samt 


vilka åtaganden vi gör om vi certifierar oss. 


• Kajakköp - infopunkt - PÅ. 
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o  Kajakgrenen har fått bifall på att köpa in två kajaker (utanför budget) anpassade för 


den mindre paddlaren. En kajak är redan inköpt (Reval Mini) 


• Inkommen fråga: hur många ledare på en tur - rekommendation/regel?-  IM  


o Ing-Marie kontaktar Riks och frågar om det finns generella regler 


• Öppen punkt från jan-mötet: alpinverksamhetens fråga om ledarsubventioner. Ny skrivelse i 


policyn (Per och Lena).  


o Vi tar upp detta i samband med översyn av styrdokument 12/5 


• Öppen punkt från jan-mötet: hur ska vi utveckla medlemsantalet.  


o Per har haft mailkontakter med FF generalsekreterare om tappet i medlemsregistret. 


Tappet har inte återhämtats och förekommer hos flera stora LA efter det att ny 


metod införts för avisering av årsavgift. 


9 Årshjul för styrelsen: 


• Genomgång av våra styrdokument 


o “Vem gör vad” och “Medlemsombudets uppgifter” uppdaterades vid mötet 


o “Ledarutbildning och fortbildning”, “Ledarsubventioner vid researrangemang” och 
“Ledarkläder och material” uppdateras vid nästa möte 12/5 


10 Nästa styrelsemöte: 


• 12 maj kl 19 hos Ing-Marie 


11 Mötets avslutande: 


• Per Å avslutade mötet 
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